
 

Trzy pytania do Radnego 

Grzegorza Gregorowicza 

 

W związku ze zbliżającą się połową 

kadencji, prosimy o udzielenie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

 

 

Jak ocenia Pan jej przebieg ? 

Słaba, bo niemerytoryczna, upolityczniona i pozbawiona zasad. Radni, głównie 

koalicyjni, to w dużej mierze mięso armatnie i wykonawcy poleceń, z którymi 

w dodatku często się nie zgadzają. Ale wykonują. Mam czasem wrażenie, że 

jestem wśród osób anonimowych, bez nazwiska, bez poglądów, bez twarzy. 

 

Co uważa Pan za swój największy sukces? 

Że jestem sobą i, mimo wszystko, coś mi się udaje osiągnąć. 

 

Co chciałby Pan zrobić w tej kadencji? 

Chciałbym zrealizować swój program wyborczy. Tyle i aż tyle. 


